
Agent Santona: Dziękujemy Giallorossim
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Spośród dwunastu graczy, których sprowadził latem Monchi zdecydowanie

na plus wyróżniają się ci, po których kibice spodziewali się najmniej lub w

przypadku których kręcili najwięcej nosem jak np. Santon i Olsen. 

W przypadku Włocha media zaczęły rozpowszechniać już pogłoski o odnowieniu

dopiero co podpisanej umowy i podwyżce. Na temat pogłosek wypowiedział się dla 

laroma24.it agent gracza, Claudio Vigorelli:

-  Nie ma w planach żadnego spotkania w sprawie odnowienia umowy, rozmawianie

o tym teraz jest zbyt wczesne. Jedyną rzeczą, która nas interesuje jest w tym

momencie kontynuowanie ścieżki rozwojowej, którą obrał Davide w Romie.

Dziękujemy klubowi Giallorossich w osobach Monchiego i Di Francesco, którzy dali

graczowi możliwość odrodzenia się. Chłopak musi jedynie udowodnić, że jest

graczem, którego wszyscy pamiętają. Dlatego zaprzeczam wszelkim pogłoskom

tego rodzaju, jesteśmy po prostu zadowoleni z tego co robi w barwach Romy. 

Santon zagrał w tym sezonie w 5 meczach i zaliczył jedną asystę, prezentując się

zawsze solidnie.
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